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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 15 

XV Posiedzenie w dniu 10 czerwca 2020  

Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 03:23. 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala. Stwierdził 

quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz złożył wniosek formalny o 

poszerzenie porządku posiedzenia o wniosek mieszkańca w sprawie zablokowania odcinka 

ulicy z zakazem parkowania. 

Głosowano wniosek w sprawie poszerzenie porządku obrad w punkcie 16: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Roman Marciniak 

Porządek posiedzenia został zaopiniowany pozytywnie. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla 

Gminy Ustronie Morskie na lata 2019-2035. Czas rejestracji: 03:24 – 13:40. 

Projekt uchwały przedstawił Paweł Czupryn z firmy EKO-PRECYZJA. 
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Głosowano w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2019-2035.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Marciniak 

Opinia pozytywna. 

 

3. Wieloletni plan inwestycyjny MWIK na lata 2021-2027. Czas rejestracji: 13:45 –  

Prezes MWiK Paweł Hryciów przedstawił Wieloletni plan inwestycyjny. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Hanna Caban 

Dyskusja dotyczyła rozwoju sieci odbioru ścieków, przejęcia sieci przez Kołobrzeg, 

apartamentów i planu budowy na terenie Wieniotowa, zasobów wody, czasu inwestycji 

sieci PPOŻ, ciśnienia w hydrantach, możliwości usprawnienia pracy w związku z 

fakturowaniem za pobór wody, dzielenia budżetu inwestycyjnego na poszczególne gminy  

rozwoju gminy, kosztów inwestycji, przebudowy przepompowni, planów rozbudowy sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej,  

Przerwa: 02:27:38 – 03:05:08 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie Gminy 

Ustronie Morskie na rok szkolny 2020/2021 w celu zwrotu rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych kosztów dowozu. Czas rejestracji: 03:05:09 - 03:07:17. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama Ustronie Morskie. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie Gminy 

Ustronie Morskie na rok szkolny 2020/2021 w celu zwrotu rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych kosztów dowozu. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Denis 

Tomala 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Roman Marciniak 

Opinia pozytywna. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. Czas rejestracji: 

03:07:18 – 04:11:22. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Hanna Caban 

Dyskusja dotyczyła kredytu, wielkości przychodów budżetu, wydatkowania pieniędzy na 

psychologa szkolnego, remontu strzelnicy –wydatkowania środków  na remont, budowy 

strzelnicy sportowej, środków ze sprzedaży samochodu strażackiego, straż pożarną straży 

pokoi na terenie straży pożarnej i ich wynajmu, zakupu obiadów dla ratowników, imprez na 

terenie OSP Ustronie Morskie. 

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Leciaho, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna.  

 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-2025. Czas rejestracji: 

04:11:23 – 04:20:09. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Skarbnik Gminy 

Dyskusja dotyczyła zmiany par. 7 w uchwale budżetowej, pokrycia deficytu,  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-2025.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej 

Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna.  

 

7. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy. Czas 

rejestracji: 04:20:10 – 04:32:45. 

Sprawę przedstawiła Kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska  

W dyskusji wzięli udział: 
-Ewa Ostrowska 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła terminów umów dzierżawy, przekazanej powierzchni stomatologowi, 

powiększonej powierzchni i kwota wynajmu/dzierżawy 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 
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8. Opinia w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych w Ustroniu 

Morskim pomiędzy ulicą Spokojną i Graniczną. Czas rejestracji: 04:32:47 – 04:58:53. 

Sprawę przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska i kierownik referatu IK Anna 

Pietkowska  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła sprzedaży działki wraz z łącznikiem, rozwiązania problemu łącznika i 

sprzedaży działek. 

Głosowano wniosek w sprawie o scalenie i podział działki numer 824/1 824/2 zgodnie z 

załącznikiem oraz sprzedaż po dokonanym podziale. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 

 

Głosowano wniosek w sprawie sprzedaży działek o numerze 826/2 826/3 w obrębie 

Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Denis Tomala 

PRZECIW (4) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Psykała 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia negatywna. 

 

9. Opinia w sprawie uregulowania stanu prawnego działki nr 315 w Ustroniu Morskim 

w związku z posadowieniem na jej części budynków w zabudowie szeregowej ulica 

Targowa. Czas rejestracji: 04:58:54 – 05:17:13. 
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Przerwa: 04:58:47 – 05:09:02 

Sprawę przedstawiła podinspektor GNP Aleksandra Sołtys oraz kierownik GNP Ewa 

Ostrowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

 

Dyskusja dotyczyła opłat jakie ponosi gmina za nieruchomość, roku w którym został 

postawiony budynek.  

Głosowano w sprawie uregulowania stanu prawnego działki nr 315 w Ustroniu Morskim 

w związku z posadowieniem na jej części budynków w zabudowie szeregowej ulica 

Targowa. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Denis 

Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu ewidencyjnego Kukinia w części 

bezpośrednio sąsiadującej z węzłem drogowym drogi ekspresowej S6. Czas rejestracji: 

05:17:14 – 05:19:44. 

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód.  

Dyskusja – brak. 

 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu ewidencyjnego Kukinia w części 

bezpośrednio sąsiadującej z węzłem drogowym drogi ekspresowej S6.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Denis 

Tomala 

NIEOBECNI (3) 
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Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Kukinia. Czas 

rejestracji: 05:19:45 – 05:22:51. 

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód.  

Dyskusja- brak. 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Kukinia. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Denis 

Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

Opinia pozytywna. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Rusowo. Czas 

rejestracji: 05:22:52 – 05:33:56.  

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Krzysztof Grzywnowicz 

-Ewa Ostrowska 

Dyskusja dotyczyła zapisów w studium, strefy ochrony konserwatorskiej 

 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Rusowo. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 
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Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Ustronie południe – etap I” – przedszkole. 

Czas rejestracji: 05:33:58 – 05:40:15. 

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód oraz kierownik referatu GNP Ewa 

Ostrowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

-Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła wielkości powierzchni przedszkola, powierzchni działki.  

 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Ustronie południe – etap I” – przedszkole. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 

 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu ewidencyjnego Ustronie Morskie i 

część obrębów Wieniotowo i Gwizd – część A. Czas rejestracji: 05:40:17 – 05:45:51. 

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła wykupu gruntów, kosztów dot. zmiany planu, ilości wniosków dot. 

zmiany plany obszaru Wieniotowo i Gwizd część A. 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu ewidencyjnego Ustronie Morskie i część 

obrębów Wieniotowo i Gwizd – część A. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Gwizd. Czas 

rejestracji: 05:45:53 – 05:47:41. 

Projekt przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Gwizd  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 

 

16. Wniosek w sprawie stałego parkowania aut osobowych w miejscu do tego 

niewyznaczonym na ul. Kościuszki od hotelu Wodnik do ośrodka Max. Czas rejestracji: 

05:47:43 – 06:05:01. 

Wniosek przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła symulacji akcji ratunkowej strażaków, zmiany organizacji ruchu, 

postawienia donic na chodnikach, dopuszczenia chodnika. 

Wniosek o zabezpieczenie chodnika przed niewłaściwym parkowaniem. 

Głosowano wniosek o zabezpieczenie chodnika przed nieprawidłowym parkowaniem 

pojazdów 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna. 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 06:05:02 – 06:05:17. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji Budżetu zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

  

Przewodniczący komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


